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Toespraak van de minister van Defensie, E. van Middelkoop, bij de terugkeer van de laatste 
Task Force Uruzgan, Vliegbasis Eindhoven, 8 augustus 2010. 
 
Let op: Alleen gesproken woord geldt! 
 

Commandant van de laatste Task 

Force Uruzgan Generaal Van den 

Heuvel, Civiel Vertegenwoordiger 

Meneer De Mol, mannen en vrouwen 

van de TFU, 

 

Welkom thuis! 

Goed om jullie gezond en wel weer 

terug te zien hier op Vliegbasis 

Eindhoven.  

 

De missie in Uruzgan zit erop. 

Vandaag keert de krijgsmacht terug 

op vaderlandse bodem. Dat moment 

mag niet onopgemerkt passeren. 
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Wij ontvangen u vandaag op 

Vliegbasis Eindhoven, de plek waar 

de missie voor velen ook begon: 

vanaf Eindhoven in de KDC 10 zes 

uur vliegen naar Afghanistan. Hier 

markeren wij vandaag het einde van 

de missie waarvoor ik als minister 

van Defensie met anderen 

drieeneenhalf jaar de politieke 

verantwoordelijkheid heb mogen 

dragen. 

 

Mannen en vrouwen van de laatste 

Task Force Uruzgan, 

In Nederland houden we niet zo van 

‘onszelf op de borst kloppen’. 

Binnen de krijgsmacht is dat al 

helemaal taboe. 
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‘’Ik deed gewoon mijn werk.’’ Dat is 

wat de bescheiden Nederlandse 

militair zegt nadat hij of zij een 

prestatie van formaat heeft 

geleverd. Prestaties waarvoor 

sommigen de afgelopen jaren met 

dapperheidsonderscheidingen zijn 

geëerd. 

 

Vandaag, de dag van de terugkeer 

van de laatste Task Force Uruzgan, 

is het gerechtvaardigd om hardop te 

zeggen dat wij een uniek hoofdstuk 

in onze politieke en militaire 

geschiedenis hebben geschreven.  

Met een missie die gerechtvaardigd 

was! 

Een missie die effectief was! 
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Een geïntegreerde missie waarmee 

Nederland de bereidheid heeft 

getoond om internationaal 

verantwoordelijkheid te dragen! 

 

Nederland heeft het voortreffelijk 

gedaan. 

De krijgsmacht heeft het 

voortreffelijk gedaan. 

U hebt het voortreffelijk gedaan. 

 

Vier jaar lang hebben wij de leiding 

gehad over de NAVO-inspanningen 

in de zuidelijke provincie Uruzgan.  

 

Een provincie waar wij vier jaar 

geleden met veel pijn en moeite een 

rondje rond de basis reden. Nu 

kunnen we diep het gebied in.  
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We leiden Afghaanse agenten en 

militairen op. We patrouilleren op de 

fiets. We praten met de lokale 

leiders en weten van elk dorp hoe 

de hazen lopen. Daarom gaan er 

weer meisjes naar school. Daarom 

ligt er nu 16 kilometer asfaltweg 

tussen Chora en Tarin Kowt. 

Daarom bloeit de lokale economie 

weer voorzichtig op. En zo is er nog 

veel meer te vertellen. 

 

Dat succes is niet vanzelf gekomen.  

 

Daar hebben twintigduizend 

Nederlandse militairen hard aan 

gewerkt en soms ook hard voor 

gevochten.  
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Zij hebben dat gedaan samen met 

diplomaten en 

ontwikkelingswerkers. De door 

anderen zo genoemde – en ‘zo 

geroemde’ – Dutch Approach.  

 

Generaal Van den Heuvel en Meneer 

de Mol. Jullie hebben als laatsten 

aan het hoofdstuk-Uruzgan 

geschreven. Al mogen we zeker de 

honderden militairen niet vergeten 

die de komende maanden de 

spullen terughalen en in 

Afghanistan belangrijk werk blijven 

doen. 

Generaal Van den Heuvel en Jennes 

de Mol, dank voor jullie gedreven en 

waardevolle inzet.  
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En Jennes, ik neem aan dat je het 

stuk asfalt van de weg tussen Chora 

en Tarin Kowt in je plunjezak hebt 

meegenomen! ☺☺☺☺ 

 

Kolonel James Creighton, de 

nieuwe Amerikaanse bevelhebber in 

Uruzgan, heeft laten weten op onze 

rood-wit-blauwe fundamenten te 

willen voortbouwen.  

 

Kamp Holland is bijna vier jaar lang 

onze voetstap geweest in een land 

hier ver vandaan. En was bijna 

dagelijks in het nieuws. 
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Kamp Holland is ook een plaats die 

voor altijd verbonden zal zijn met de 

verliezen die we hebben geleden en 

de pijn die we daar nog altijd bij 

voelen. 

 

Mannen en vrouwen van de laatste 

Task Force Uruzgan, 

Veel mensen hebben mij de 

afgelopen dagen en weken 

gevraagd: al die militairen daar ver 

weg, wat heeft dat Nederland nu 

concreet opgeleverd?  

 

Mijn antwoord is: meer veiligheid en 

stabiliteit. Daar en hier! Veel 

mensen lijken alweer vergeten 

waarom we naar Uruzgan zijn 

gegaan.  
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Op 11 september 2001 is er een 

ongekende aanslag gepleegd op 

onze NAVO-bondgenoot Amerika. 

Voor het eerst in de geschiedenis 

heeft de NAVO artikel 5 ingeroepen: 

een aanval op een, is een aanval op 

allen. Wij kwamen dus een 

bondgenoot te hulp. Daarom zijn we 

naar Afghanistan gegaan, een land 

dat op dat moment een vrijplaats 

was voor terroristen. Met tientallen 

andere landen, omdat ons aller 

belang en veiligheid in het geding 

waren.  

 

Beste aanwezigen, 

Veiligheid kun je niet alleen passief 

consumeren. Je moet voor 

veiligheid ook zelf hard werken.  
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Ik ga ervan uit dat Nederland zijn 

buitenlandse beleid in die geest van 

internationale solidariteit zal 

voortzetten.  

Ik ga er ook van uit dat het nieuwe 

kabinet ziet  waar de belangen liggen 

van ons land. Een land dat zijn 

boterham voor een groot deel in het 

buitenland verdient. Bij zo’n land 

past geen provincialisme. Bij zo’n 

land past een open blik en de 

bereidheid om wereldwijd 

dienstbaar te zijn. 

 

Ik heb de afgelopen jaren als 

minister van Defensie met eigen 

ogen mogen aanschouwen dat onze 

expeditionaire Nederlandse 

krijgsmacht dat kan, èn doet.  
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De krijgsmacht staat klaar om haar 

belangrijke werk voort te zetten, in 

Afghanistan of waar ook ter wereld. 

 

Ik dank u allen voor uw inzet.  Ik 

dank in het bijzonder u, familieleden 

en vrienden, dat u altijd achter deze 

mannen en vrouwen bent blijven 

staan. Ik wens u een goede 

hereniging met uw dierbaren toe. 

 

-0-0-0-  


